

濱華中學

2023 年第一学期期末考时间表 (初一)

2023 First Semester Final Exam Schedule (Junior 1)

	18/5 (四) THU		19/5 (五) FRI		22/5 (一) MON		23/5 (二) TUE	
	7:45am / 9:15am	9:55am / 11:25am	7:45am / 9:15am	9:55am / 11:25am	7:45am / 9:15am	9:55am / 11:25am	7:45am / 9:15am	9:55am / 11:55am
初一 J1	科学 Science	地理 Geography	英文 English	历史 History	华文 Chinese	数学 Math	国文 BM	美术 Art

1. 17/5 (三) 3:10-3:20 排考场，班导师监督。

17/5 (Wed) 3:10pm-3:20pm cleaning and setting up exam hall, supervised by form teacher.

2. 同学在原班进行考试。考完当天的考试即可放学。

Student sit according to the current seating arrangement chart.

3. 休息时段，学生需与平时一样在班上用餐。

Rest time: Candidates are strictly requested to have their meals at their designated place only.

4. 缺考生必须按照规定的期限内向训导处请假，缺考生无需再到教务处领取缺考表格。若缺考生没有请假，该缺考科目将以零分计算。

For Critical illness; bereavement leave: Absentees should apply to the discipline department and go through the absence procedures.

Failure to apply will result in a zero mark for the subject.

5. 学校考试期间学生不得申请特假参加校外考试（如钢琴考试、芭蕾舞考试等）或申请调整学校考试时间以迁就其校外考试。

During school exam period, student are NOT allowed to apply special leave or request for change of date for external exam such as piano examination, ballet examination, etc.

6. 科任老师的试卷须于 10/4 前交给科组长审阅；科组长于 14/4 前交给教务处审阅、印刷；影印室暂停印刷测验、学习单日期：17/4 至 21/4。

期末考及总分分数输入截止日期为 12/6。Final exam paper submission date: for respective leader review and approval before or on 10/4;

for Academic Affair Department approval and printing on or before 14/4. Deadline for final exam mark and total score entry on 12/6.

Photocopy service will stop service on 17/4 until 21/4.